
IHP en IKC digitaal informatiemoment van 13 mei 2020
Overzicht via Whatapp ingediende vragen en opmerkingen. Op enkele vragen na zijn deze 
mondeling beantwoord in de bijeenkomst. Dit is terug te zien/luisteren via het 
uitzendingenarchief vergadering op de website. 

12-05-2020 10:29 - Godelief Averdieck-Hoeckx: Deze app is bedoeld voor de 
themabijeenkomst van morgen 13 mei. U kunt via deze app uw vragen stellen tijdens de 
vergadering. Zie voor meer info over de gang van zaken van morgenavond in de dagmail van 
gisteren 11 mei
13-05-2020 19:07 - John Mathijssen: Is het mogelijk om alle vragen achteraf schriftelijk 
beantwoord te krijgen?
13-05-2020 19:38 - John Mathijssen: Wanneer is het vorige IHP vastgesteld en voor welke 
periode?
13-05-2020 19:40 - Ruud Gaarkeuken: Dus de bouw is energie neutraal. ?
13-05-2020 19:41 - John Mathijssen: Over hoeveel €€ praten we als we het hebben over 
doorgeven van onderwijsgelden?
13-05-2020 19:43 - Marleen Michielsen: In het verleden was het niet mogelijk om de 
schoolbesturen op 1 lijn te krijgen! Wat is er nu anders en welke garanties liggen er op gebied 
van samenwerking hier?
13-05-2020 19:43 - John Mathijssen: Kan er een overzicht verstrekt worden met de 
verschillen/aanpassingen tussen het vorige IHP(jaar?) en nieuw vast te stellen IHP
13-05-2020 19:44 - Rainier Schuurbiers: IHP. Hoe en door wie worden de 
investeringsbedragen bepaald die hiervoor benodigd zijn? Wat is hier de exacte rol van de 
gemeente in?
13-05-2020 19:46 - Marius Bakker: Volgens mij weet de burger niet wat BENG en (B)ENG 
is, mogelijk dit even uitleggen.
13-05-2020 19:49 - Jeroen van der Ha: Wordt er in dit beleid ook lering getrokken uit wat er 
niet goed is binnen de boemerang om deze problemen in de toekomst bij nieuwbouw of 
vernieuwbouw te voorkomen?
13-05-2020 19:49 - Marius Bakker: Ervaring en problemen Boemerang meenemen naar 
nieuwe IKC
13-05-2020 19:52 - John Mathijssen: Vernieuwbouw Meulenrakkers staat niet bij 
investeringen 2021 opgenomen in het Investeringenoverzicht  (pagina 21 van de 
Programmabegroting 2020 en het Perspectief 2021-2023.
Komt dit nu pas boven water ?
13-05-2020 19:53 - Robbert-Jan Willeboordse: Mij is niet helemaal duidelijk hoe en door wie 
de keuze wordt bepaald wanneer wordt gekozen voor nieuwbouw, vernieuwbouw en 
renovatie.
13-05-2020 19:54 - Marleen Michielsen: Wat zijn de aanmeldingen van ZWHoekcollege voor 
dit jaar? Is daar verdere groei?
13-05-2020 19:54 - Jeroen van der Ha: Waarom is het verschil tussen de bijdrage van de 
gemeente en de bijdrage van het schoolbestuur zo groot? Hoe wordt deze verdeling bepaald?
13-05-2020 19:55 - Luc de Vos: Zijn er in het IHP subsidiemogelijkheden?
13-05-2020 19:56 - John Mathijssen: OOGO.We spreken af hoe we het gaan doen? Dat 
bepaalt de raad toch?
13-05-2020 19:58 - Guy Janssen: Welke gelden, bedragen in euros, worden als opbrengsten 
meegenomen uit de verkoop van de op te heffen gebouwen van de Poorte en de Stappen?
13-05-2020 19:58 - Luc de Vos: Op hoeveel jaar wordt investering afgeschreven?
13-05-2020 19:59 - Marius Bakker: Vernieuwbouw kan je dat ook doen via SMV
13-05-2020 20:01 - Luc de Vos: Gelden de Europese aanbestedingsrichtlijnen?



13-05-2020 20:01 - Rainier Schuurbiers: Het gaat erom wie de hoogte van het bedrag van de 
te maken investering bepaald?
13-05-2020 20:02 - Ruud Gaarkeuken: Als de overeenkomst in de raad komt zijn er dan nog 
mogelijk heden om daar verandering in aan te brengen
13-05-2020 20:02 - Guy Janssen: Worden infrastructurele problemen van en rond de 
Boemerang ook geëvalueerd en  meegenomen in de nieuwbouw van het nieuwe IKC
13-05-2020 20:04 - Wendy de Koning: MI-vergoeding?
13-05-2020 20:05 - John Mathijssen: Ik hoor graag later schriftelijk waar ik dan de 
investering Meulenrakkers in de begroting kan vinden
Vraag over totaal doorsluizen van onderwijshuisvestingsmiddelen aan schoolbesturen is niet 
volledig beantwoord. Zal ik later nog wel schriftelijk een verduidelijkende vragen indienen
13-05-2020 20:07 - Rainier Schuurbiers: Nee, wie bepaald het bedrag van de te maken 
investering?
13-05-2020 20:08 - Kees Adriaanse ->: Dhr. Mathijssen, de vraag over de begroting wordt 
later schriftelijk beantwoord
13-05-2020 20:09 - Rainier Schuurbiers: Kan mijn vraag later schriftelijk beantwoord 
worden?
13-05-2020 20:15 - Luc de Vos: Goed dat er een strategisch (financieel) plan ligt, maar basis 
voor de investeringsbedragen is idd nog niet transparant
13-05-2020 20:16 - John Mathijssen: Er zijn meerdere kinderopvanginstellingen in onze 
gemeente. Waar is de keuze voor Jongleren op gebaseerd?
13-05-2020 20:16 - Robbert-Jan Willeboordse: Bieb op school, betekent dat iets voor de  
bibliotheekvoorzieningen? Dat betekent iets voor bezoekers naar de bibliotheek.
13-05-2020 20:19 - Rainier Schuurbiers: Voor de kern Woensdrecht geldt toch de bibliotheek 
in Hoogerheide?
13-05-2020 20:19 - Marius Bakker: Gaan we nu ook rekening houden met 1,5 mtr 
samenleving ?
13-05-2020 20:20 - Marius Bakker: P is fietsenstallingen ?
13-05-2020 20:20 - Ad Pijnen: Is de gymzaal ook vergroot omdat Hotak hier in wil sporten ?
13-05-2020 20:21 - Marius Bakker: Parkeren voor auto’s kan op WVV parkeerterrein neem ik 
aan.
13-05-2020 20:21 - Lars van der Beek: Deels maar ook om aan de normen te voldoen
13-05-2020 20:21 - Jeroen van der Ha: Hoe wordt de samenwerking met WVV gezocht? Ivm 
parkeerterrein en sportvelden?
13-05-2020 20:21 - Marleen Michielsen: Is de Bibliotheek ook bereikbaar buiten schooltijd en 
ook voor volwassenen?
13-05-2020 20:21 - John Mathijssen: Het lijkt erop dat SMW de bouwopdracht al gekregen 
heeft. Hoe verhoudt zich dat dan met de Europese aanbestedingsregels?
13-05-2020 20:21 - Lars van der Beek: Het is een bieb op school, geen nieuwe bieb vestiging. 
Zal dit later nog toelichten
13-05-2020 20:22 - Robbert-Jan Willeboordse: Graag Lars
13-05-2020 20:22 - Marius Bakker: Ronde plek openbare ruimte met speel toestellen?
13-05-2020 20:22 - Lars van der Beek: Nee is nog niet gebeurd. SMV is geen bouwer
13-05-2020 20:22 - Marius Bakker: 👍
13-05-2020 20:23 - Lars van der Beek: Klopt
13-05-2020 20:24 - Lars van der Beek: Zij waren geïnteresseerd
13-05-2020 20:24 - John Mathijssen: Vragen op de achtergrond via de App beantwoorden is 
prima, maar past niet bij de openbaarheid van deze bijeenkomst
Even herhalen voor de opname



13-05-2020 20:25 - Rainier Schuurbiers: Gedeeld bouwheerschap! Het zal toch betaald 
moeten worden?
13-05-2020 20:25 - Guy Janssen: Wordt voor de bepaling van de locatie van parkeer en fiets 
voorzieningen ook een infrastructureel omgevingsonderzoek gedaan. En welke van de 
beoogde parkeervoorzieningen worden geïntegreerd bij voetbalvereniging WVV.
13-05-2020 20:25 - Thierry de Heer: Allemaal LPS toch?
13-05-2020 20:25 - Lars van der Beek: Terecht. Zal ze later herhalen
13-05-2020 20:25 - John Mathijssen: Hebben de anderen wel de kans gekregen?
13-05-2020 20:25 - Lars van der Beek: Toen niet
13-05-2020 20:26 - Adri Gelten: Sinds de oprichting van de Brede scholen hebben die een 
nijpend gebrek aan opslagruimte, vooral voor spullen die droog moeten blijven. Wordt daar 
nu extra aandacht aan gegeven? Dat het geen sluitpost op het project wordt?
13-05-2020 20:29 - Luc de Vos: Is (logistiek gezien) deze lokatie de beste strategische keuze? 
Voldoende onderzoek verricht?
13-05-2020 20:29 - Rainier Schuurbiers: Welk rendementspercentage wordt door SMV op het 
investeringsbedrag gehanteerd?
13-05-2020 20:30 - Marius Bakker: Financieel naast elkaar gezet de verschillende 
financieringsmogelijkheden ?
13-05-2020 20:30 - John Mathijssen: Kelder?
13-05-2020 20:30 - Lars van der Beek: Sorry Luc maar dit is allemaal eerder behandeld en 
besloten. Raadsvergadering dec 2019
13-05-2020 20:33 - Marius Bakker: Hotak betaalt huur? Aan wie ?
13-05-2020 20:33 - Ruud Gaarkeuken: Is deze doorberekening beschikbaar ?
13-05-2020 20:35 - Rinus Fortuin: Word er rekening gehouden met de bouw van de gymzaal 
dat deze ook aan derde verhuurd kan worden om zou extra inkomsten binnen te halen om het 
gebouw nog rendabeler te maken?
13-05-2020 20:35 - Adri Gelten: Wat is MI vergoeding?
13-05-2020 20:35 - Wendy de Koning: Hoe zeker is de MI-vergoeding in de toekomst?
13-05-2020 20:36 - Luc de Vos: Is er een vergelijking met andere exploitanten (of eigen 
beheer) beschikbaar? Hoe weten we dat SMV de beste keuze is? Graag vergelijking...
13-05-2020 20:37 - John Mathijssen: Wie zit er in de nieuw op te richten beheerstichting?
13-05-2020 20:39 - Adri Gelten: Wordt er een verzekering  tegen brand of grote schade 
afgesloten en zo ja, door wie?
13-05-2020 20:40 - John Mathijssen: De gemeente investeert dus niet (slide 16)
Waarom is er dan € 7.100.000 opgenomen in de Programmabegroting 2020 (zelfde pagina 21 
als bij vorige vraag)
13-05-2020 20:41 - Marius Bakker: Het blijkt in de praktijk dat raming altijd meer wordt dan 
geraamd. Hoe ondervangen we dit ?
13-05-2020 20:41 - John Mathijssen: Heeft de wethouder van Financiën en zijn afdeling naar 
de getoonde cijfers en constructie gekeken en zo ja, wat is zijn advies hierover?
13-05-2020 20:43 - John Mathijssen: Gaat bijvoorbeeld het Blickveldt met activiteiten ook 
nog verhuizen? Is de maatschappelijke ruimte wel groot genoeg?
13-05-2020 20:45 - Luc de Vos: Draagt SMV ook alle financiële risico's?
13-05-2020 20:46 - Rainier Schuurbiers: Evt opbrengst huur Hotak. Vestzak broekzak voor 
gemeente toch? Huren nu in Kloosterhof!
13-05-2020 20:48 - Marleen Michielsen: Is het mogelijk om alle vragen schriftelijk te 
beantwoorden?
13-05-2020 20:49 - John Mathijssen: Ja, dat was mijn eerste vraag al van 19:07 uur



13-05-2020 20:49 - Jeroen van der Ha: Is 'informatiebijeenkomsten en - brieven' en 
'inspraakreacties en zienswijzen' niet veel te beperkt? (Laatste slide) ik mis samenwerken in 
dit rijtje
13-05-2020 20:51 - Luc de Vos: SMV is stichting. Waar worden behaalde winsten in 
geïnvesteerde? Voorbeelden?
13-05-2020 20:55 - Luc de Vos: I.g.v. lange termijn contract: wat is de solvabiliteit van 
SMV?
13-05-2020 20:56 - Luc de Vos: Graag resultaat van deze marktconsultatie!
13-05-2020 20:57 - Guy Janssen: Eventueel wel of geen gebruik van parkeervoorzieningen 
van WVV heeft financiële gevolgen. Met welk scenario wordt nu rekening gehouden?
13-05-2020 20:58 - Rainier Schuurbiers: Kunnen wij de resultaten van de marktconsultatie 
van het college voor de beheerspartijen inzien?
13-05-2020 20:59 - Marius Bakker: Opstal en inboedel verzekering, aansprakelijkheid?
13-05-2020 21:02 - Luc de Vos: Welke boeteclausules zijn er bij contractopzegging/breuk?
13-05-2020 21:10 - Luc de Vos: Vraag solvabiliteit SMV vergeten!!
13-05-2020 21:10 - John Mathijssen: ik begrijp uit de beantwoording over het parkeerterrein, 
dat er nog kosten voor aanpassing infrastructuur bijkomen
13-05-2020 21:11 - John Mathijssen: wordt er nog wat gedaan met opbrengsten na afbraak 
van de bestaande scholen?
13-05-2020 21:11 - Thierry de Heer: De (her) ontwikkeling van de huidige schoolterreinen 
inclusief gymzaal Bloemenlaan, is daar iets over te zeggen. Wat is de ambitie en de plannen 
hiermee?
13-05-2020 21:12 - John Mathijssen: Het bestemmingsplan moet aangepast worden. Hoe past 
dit in de tijdslijn  van de wijziging van de Omgevingswet?
13-05-2020 21:14 - Robbert-Jan Willebroordse: Wijziging omgevingswet wordt uitgesteld. 
Betekent dat iets?
13-05-2020 21:17 - Robbert-Jan Willebroordse: Wat is de planning van de herontwikkeling 
van de bestaande locaties?
13-05-2020 21:17 - Thierry de Heer: Afbraak van de Stappen? Dat is een van de weinige 
monumenten.
13-05-2020 21:17 - Robbert-Jan Willebroordse: Precies, meer dan honderd jaar oud!!
13-05-2020 21:18 - John Mathijssen: geen 100 jaar oud
Er ligt wel een verzoek dit als gemeentelijk monument aan te wijzen, volgens mijn info
13-05-2020 21:19 - Niek van Essen: 110 jaar oud
13-05-2020 21:19 - John Mathijssen: Niet in de staat zoals die nu is
13-05-2020 21:19 - Niek van Essen: Nee dat niet


